

## **Örebro Brukshundsklubb**

Protokoll, MEDLEMSMÖTE nr 2

**§ 11 - § 27**

Sammanträdesdatum: 2019-09-11

### **§11 Röstlängd:**

Antalet medlemmar på mötet var 36 st

### **§ 12 Mötets öppnande**

Ordförande Olle Bernhardtz hälsade alla välkomna och särskilt Hans Johansson, Studiefremjandet och Klas Nordblom, föreningscoach och förklarade mötet öppnat.

### **§ 13 Val av ordförande att leda dagens möte**

Klas Nordblom valdes till mötets ordförande. Klas har varit medlem i Hammarö BK i ca 25 år och är föreningscoach i SBK.

### **§ 14 Val av två justerare**

Till justerare valdes Hanna Högström och Anna-Carin Nordlund.

### **§ 15 Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkändes med ändringen: punkt 14, Val av kassör flyttas upp och läggs efter punkten Föregående mötesprotokoll och blir punkt 6a och att Hundungdom ska vara en egen punkt och blir punkt 8k efter rapporter från sektorerna.

### **§ 16 Föregående mötesprotokoll**

Godkändes och lades till handlingarna.

## § 16a Val av kassör

Valberedningen har frågat många medlemmar till kassörsposten men alla har tackat nej. Valberedningens förslag är att tillfråga en student från ekonomiprogrammet att bli kassör och få 999 kr i ersättning och att få det inskrivet i sitt CV. Än finns ingen student som tackat ja till erbjudandet.

Hans från Studieförbundet tar upp att det kan vara en nackdel med att ordförandens fru sköter klubbens bokföring, vilket Styrelsen är väl medvetna om. De fann dock ingen annan lösning efter att tidigare kassör avgått. Mötesdeltagarna har heller inget förslag på kassör. Mötet föreslår, efter en del diskuterande, då läget är akut, att låta en person till i styrelsen bli firmatecknare och låta Morskoga bokföringsbyrå fortsätta att sköta bokföringen då den sköts på ett tillförlitligt sätt så här långt. Morskoga bokföringsbyrå har skött bokföringen utan ersättning och kommer så att göra till klubben har löst kassörsposten.

Tips till styrelsen: SBK rekommenderar ett bokföringsprogram som heter Speedledger som ger förslag på kontering genom att synka med de in- och utbetalningar som sker på föreningens bankkonton. Styrelsen motar tipset.

**Beslut:** Låta styrelsen utse en andra firmatecknare i styrelsen och att styrelsen gör upp vem av de båda firmatecknarna som sköter utbetalningarna.

Uppmaning till alla att leta kassör till kommande medlemsmöte och årsmöte!

## § 17 Rapport styrelsen

Sammanställande i valberedningen, Lotta Ollander, har avgått av personliga skäl. Uppdrag åt valberedningen och mötet att komma fram med en tredje person till nästa medlemsmöte. Förslag på kandidater till Kassör och Valberedningen tas emot av Michelle Boije.

Revisor, Camilla Eriksson, har avgått av personliga skäl och därmed går den suppleant som står först i årsmötesprotokollet, Ingrid Larsson, upp och blir ordinarie revisor.

Klubbens arbete under året bl.a en ny router och SIM-kort är beställt, ny kopieringsmaskin är inköpt, fyra stycken brandsläckare och brandfiltar inköpta och när de är på plats kommer informationen ut.

Olle Bernhardtz har inbjudits till ett möte på kommunen där han fick frågan om klubben kunde dela lokal med Hundsällskapet. Han informerade att klubben inte har möjlighet att dela på lokalen och marken, men att deras medlemmar är välkomna att bli medlemmar hos Örebro BK.

Revisorerna har fått material för att göra en halvårsrevidering.

## § 18 Ekonomisk rapport

Resultat och balans rapporterades. I kassan finns det 246 899,82 kr.

Uppmaning till varje sektor att göra en inventarielista att inkomma med så att styrelsen vet vilka inventarier som finns.

Agilityhinder har köps in för 48 000 kr. Agilitytävlingen i juni inbringade 56 000 kr.

## § 19 Rapporter

- a. **HUS** – Många kurser är på gång nu i höst, nytt är kurs för ”daglediga”.
- b. **TÄS** – Högre spår 29 sep och Lydnadstävling 19 oktober. Behov av mer tävlingsledare i klubben.
- c. **RUS** – MH/MT 21-22 september.
- d. **Agility** – 3 kurser är i gång, var stor tävling 1-2 juni, KM tis 24 september. Det råder högt tryck på deltagare som vill gå kurser.
- e. **Kök/stuga** – Det är 5 personer som delar på aktiviteterna i köket. Problem med att det försvinner varor som ost, skinka kaffe mm. Låt klubbens varor få vara ifred!

En anonym anmälan har gått till Miljö- och Hälsa på kommunen. Marie Danielsson i styrelsen har haft kontakt med dem. Anmälan kan eventuellt medföra att de har mer koll på vår verksamhet, men inget görs i ärendet i nuläget från kommunen sida.

Har någon synpunkter på köket så kontakta Ewy Ran.

**Beslut:** att sätta lås på kyl och frys.

- f. **Patrullhund** – har startat en kurs men den går under Hallsbergs BK. 2 medlemmar går räddningshundskurs. Önskar förslag på träningsområden för Räddning.  
Förslag att ha en prova-på-dag, kanske ihop med andra grenar/verksamheter.

- g. **Rally, nosework** – kommer att finnas träningsvärd på onsdagarna. Skyltar kommer att finnas i det gamla utedasset och kodlås kommer att inköpas. Nybörjarkurs kommer att startas 30 september. Pärm finns för onsdags och torsdagsträningarna för redovisning till Studieförbundet.
- h. **Skydd-IGP** – tränar så ofta de kan, svårt att få figuranter. Är 2 hundar och 3 förare som tränar Mondoring. Man tränar även ihop med ekipage från andra klubbar.
- i. **Utställning** – Domare och ringsekreterare är klara till utställning i maj-20. Svårt men sponsorer så är det någon som har något att skänka så tas det tacksamt emot. Kontakta Ewy Ran.
- j. **Mark** – Svårt att få medlemmar att komma när de har sagt att de ska klippa gräs. Se även under punkten gräsklippare.

### § 19 k **Hundungdom**

Har varit en helgkurs med 8 deltagare och det har fungerat mycket bra!

### § 20 **Utvärdering städning av klubbstugan**

Har varit lite ont om städgrejor men nu finns det!

En städlista upprättades efter medlemsmötet i december 2018, där de som har nyckel finns uppsatta i grupper om fyra. Flera tycker att det fungerar bra så mötet tycker att vi fortsätter.

Allmänt hyfs galler, är det extra smutsigt så får man städa upp trots att det inte är sin "egen" städvecka.

### § 21 **El på klubben**

Stugan har höga uppvärmningskostnader, skulle behövas en värmeåtervinning, frågan är om klubben eller kommunen ska betala. Behöver anlitas en elektriker för att gå igenom elsystemet. Olle Berndhardt har bringat reda med elräkningar till Schäferklubben. Styrelsen arbetar fram förslag till åtgärder till nästa medlemsmöte.

## § 22 Lampor och belysning

De 4 lamporna ute på planen är på 1000w vardera och är dyra i drift. Styrelsen kommer att gå igenom om det finns billigare lampor att byta till. Förslag till åtgärd/-er till nästa medlemsmöte.

## § 23 Poängsystemet

Rebecca Wrigby redogjorde för poängsystemet på klubben. Alla går hem och funderar ut något förslag till nästa medlemsmöte.

## § 24 Gräsklipparen

Styrelsen har tittat på en ny gräsklippare och fått ett bra pris på en åkgräsklippare. Detta då den gamla klipparen bedöms som uttjänt och ej säker att framföra. Frågan uppkom om klubben ska ha robotklippare eller åkgräsklippare och isf vilken bredd på aggregatet. Mötet ville inte ta något förhastat beslut i frågan utan ville utse en grupp som tar in offerter samt hittar en lösning med gräsklippningen resten av säsongen.

Mötet valde en gräsklippargrupp: Sanna Friberg, Monika Sasse, Magnus Lundgren och Helen Henriksson.

Gruppen ska jobba fram förslag på klippare som ska köpas in till våren och även hur klippningen ska ske säsongen ut. Förslaget på klippare ska presenteras till nästa medlemsmöte.

**Beslut:** Att gräsklippargruppen tillsammans med styrelsen ska komma fram till ett förslag för inköp av klippare och även hur klippningen skall skötas och av vilket företag. Mötet ger styrelsen mandat att fatta beslut om att köpa in tjänsten om gräsklippning för resten av säsongen utifrån förslag som inkommer från gräsklippargruppen.

## § 25 Övriga frågor

Finns inga

## § 26 Nästa medlemsmöte

Nästa medlemsmöte äger rum 7 december 15.00

## § 27 Mötets avslutande

Ordförande Klas Nordblom tackade för ett bra och aktivt möte!

Beslut tagna under mötet:

- **Beslut:** Låta styrelsen utse en andra firmatecknare i styrelsen och att det är fritt för båda firmatecknarna att sköta utbetalningarna.
- **Beslut:** Att sätta lås på kyl och frys.
- **Beslut:** Att gräsklippargruppen tillsammans med styrelsen ska komma fram till ett förslag för inköp av klippare och även hur klippningen skall skötas och av vilket företag året ut. Mötet ger styrelsen mandat att fatta beslut om att köpa in tjänsten om gräsklippning för resten av säsongen utifrån förslag som inkommer från gräsklippargruppen.

Vid protokollet

Kerstin Wickström

Sekreterare

Justeras

Klas Nordblom

Ordförande

Hanna Högström

Justerare

Anna-Carin Nordlund

Justerare